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Gaziantep 
Radyosu hayal oldu

Şeker hastasına 
kök hücre nakli
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Şimdiye kadar söylenenler 
doğru çıkmadı

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

20 Eylül 2016 tarihli yazısıdır.
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İtalyan bir gazeteci… 
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Önceki gün İtalya’nın bir numaralı gazetesi 
Corriere della Sera’nın deneyimli muhabiri, 
yazarı Lorenzo Cremonesi’yi ağırladık.

Gazete ofisimizde, misafirimize öğle 
yemeğinde dünyanın en güzel lahmacununu 
(bence öyle!) ikram ederek keyifli ve yararlı 
sohbet ettik.

Lorenzo, tipik bir İtalyan. Neşeli, 
heyecanlı, esprili çok hoş bir insan. 
Gazetecilik ruhunun derinliklerine işlemiş 
müthiş bir muhabir. Hiç pes etmiyor. “Bana 
politik sorular sorma, cevap vermem” 
dedim. Gaziantep’in kültürel varlıkları, 
özellikle Karkamış üzerine sohbet ederken 
lafı eveliyor geveliyor politikaya 
getiriyor!..

Ankara’da belediyenin toplu taşıma 
otobüslerinin depolandığı bir yer 
vardı Sıhhiye semtinde. Boynuzlu diye 
adlandırdığımız elektrikli otobüsler vardı 
Ulus-Bakanlıklar hattı ve Dikimevi-
Bahçelievler semtleri arasında yolcu 
taşırdı. O tarihte Orta Doğu Teknik 
Üniversitesi’nde, Büyük Millet Meclisi 
arkasında barakalarda ders görürdük. 
Kimya ve diğer laboratuvarlar ısı merkezi 
binasının arkasındaki binanın içinde 
bulunurdu. 

Gaziantep Eczacılar Odası Başkanı İrfan Demirci, ‘’Kamu Kurum İskontosu 
uygulanmayan, eksik uygulanan ve bazı firmalar tarafından temin şekli angarya olarak 
dayatılan ilaçların sayısı her geçen gün artıyor. Eczacılar bu ilaçları, maliyetinin altında 
hastasına sunmaya zorlanmakta ve hastaların ilaçlara erişimi gün geçtikçe zorlaşıyor’’ dedi. 

Konunun çözümü için yetkilileri 
ivedilikle göreve davet ediyoruz

Sosyal Güvenlik 
Kurumu ile ilaç 
firmaları arasında 
çözümlenmesi 
gereken ’Kamu 
Kurum İskontosu 
sorununun 
muhatabının 
eczacılar 
olmadığını dile 
getiren Demirci, 
‘’Sorunun, ivedilikle 
çözülememesi 
halinde hayati 

öneme haiz bazı 
ilaçlar eczacılar 
tarafından temin 
edilemeyecek 
ve hasta 
mağduriyetlerinin 
oluşması 
kaçınılmaz hale 
gelecek. Konunun 
çözümü için 
yetkilileri ivedilikle 
göreve davet 
ediyoruz’’ çağrısında 
bulundu. 4’TE

Konut kiralarının en fazla 
arttığı ülke Türkiye

Türkiye 2 yıldır uygulanan yüzde 25’lik tavan sınırına rağmen 
konut kirasında yüzde 125,10 ile en fazla artış gösteren ülke oldu. 
Türkiye’yi yüzde 12,80 oranındaki artışla Macaristan izledi.

Avrupa 
İstatistik Ofisi’nin 
verilerine göre, 
Mayıs 2023-Mayıs 
2024 döneminde 
Avrupa Birliği 
ülkeleri ve üye 
ülkeler arasında 
yıllık konut kira 
artışı, yüzde 
125,10 oranla en 
fazla Türkiye’de 
olurken; 
Türkiye’yi yüzde 
12,80 oranla 
Macaristan 
izledi.

TMO fiyat açıklamasaydı
buğdayın tonu 

11-12 lira olurdu
Altun, ‘’Tüccar, TMO fiyat açıklamadan 

önce buğdayın tonunu 10 bin liraya kadar 
alıyordu. Ancak TMO fiyat açıklayınca 
fiyatı 1000 lira düşürdüler. Çiftçi borçlu 
olduğu için ürününü satmak zorunda. Bunu 
bilen tüccar buğdayı çiftçinin elinden ucuza 
alıyor. TMO fiyat açıklamasa idi buğdayın 
tonu 11 veya 12 lira olurdu’’ dedi. 

Gençlerimizi ülkemizde 
tutmanın yollarını 

aramalıyız
Tüccarın avcı gibi hasadı beklediğini 

vurgulayan Altun, ‘’Fabrikalar, buğdayı 
direkt olarak almıyor. Bir kişi belirlemiş 
bu kişi aracılığıyla alacağım diyor. Bu 
konuyu ilgili yetkililere 
söylememize rağmen 
hiçbir çalışma yapmadı. 
Köylerde hiç genç 
kalmadı. 15 yaşını 
dolduran yurt dışına 
gidiyor. Gençlerimizi 
ülkemizde tutmanın 
yollarını aramalıyız’’ 
açıklamasını yaptı. 

Hastaların ilaca erişimi 
gün geçtikçe zorlaşıyor

Araban Ziraat Odası Başkanı, bazı un fabrikalarının araya aracı koyarak 
üreticiden kendi istediği fiyattan buğday almaya çalıştığını, üretici mağdur olurken 

aracının elini oynatmadan çiftçinin sırtından para kazandığını söyledi

Çiftçiyi bitirmeye çalışıyorlar
Buğday rekoltesinde umduklarını bulamadıklarını söyleyen Araban Ziraat Odası Başkanı Hasan Altun, çiftçinin tüccara mahkum 

edildiğini söyledi. ‘Çiftçi bu sene buğday rekoltesinde umduğunu bulamadı’ ifadelerini kullanan Altun, ‘’Dünya genelinde üretim 
yapan çiftçilerden KDV alınmaz. Bizi de gübre, mazot, ilaç ve diğer girdi maliyetlerindeki KDV’den muaf tutsunlar, destekleme 

istemiyoruz. Gübrede KDV oranını yüzde 10’dan yüzde 20’ye çıkaracaklar. Çiftçiyi bitirmeye çalışıyorlar’’ şeklinde konuştu. 

Hasan Altun

Yurt dışı çıkış harçlarının 3 bin liraya Yurt dışı çıkış harçlarının 3 bin liraya 
çıkarılması kabul edilemezçıkarılması kabul edilemez

150 TL olan yurt dışı çıkış harcının, 3 bin TL'ye 
yükseltilmesi önerisine seyahat acenteleri tarafından 
büyük tepki ile karşılandı. Yurt dışı çıkış harcının 
yükseltilecek olmasının sektöre büyük darbe vuracağının 
altını çizen seyahat acenteleri yurt dışı turlarının 
şimdiden iptal edilmeye başlandığını belirtti.

Bayram tatilinde trafiğe 68 can daha verdik
Kurban Bayramı tatilinin 

ilk 8 gününde meydana gelen 
trafik kazalarında 68 kişi 
öldü. Yaralı sayısı ise 9 bin 
787 kişiye ulaştı.

Atlar temalı sergi açılıyorAtlar temalı sergi açılıyor
Selva Özkirişçi, 

akrilik, yağlı boya, 
pastel ve kara kalem 
teknikleriyle yaptığı 
eserlerinden oluşan 
“Atlar” temalı resim 
sergisini, 24 Haziran 
2024’te SANKO 
Sanat Galerisi’nde 
sanatseverle ile 
buluşturacak.

Bayram tatilinde dün 706 trafik kazası 
daha meydana geldi. İçişleri Bakanı Ali 
Yerlikaya, bu kazalarda 6 kişinin öldüğünü, 
1097 kişinin de yaralandığını açıkladı.

Yaz mevsiminin gelmesi, Antep’te 
düğün sezonu açılmasıyla silah sıkmalar da başladı

Mutlu günümüzü 
acıya dönüştürmeyelim

Düğünlerde silah sıkılmaması 
konusunda uyarılarda bulunan 
Türkiye Müzisyenler ve Sanatçılar 
Federasyonu Genel Başkanı 
Ahmet Onurlu, silah sıkanlara 
idari para cezası ile birlikte hapis 
cezasının verilmesi gerektiğini 
vurguladı. ‘’Mutlu günümüzü 
acıya dönüştürmeyelim. Mermiye 
verecekleri parayı destek olunması 
için düğün sahibine versinler’’ diye 
konuştu. 

Gaziantep'e kurulan yansıtıcı bu 
yıl hizmete girecek. Gaziantepliler 
üzüntülü, küçük bir ilave ile 
Gaziantep İl Radyosu yeniden 
kurulabilirdi, diyorlar.

SABAH sordu, Vali Abdülkadir 
Aksu cevapladı. Uzun süredir 
Radyo mu, yansıtıcı mı tartışması 
Vali Aksu'nun cevaplamasıyla 
gerçek şeklini buldu. Gaziantep 
radyosu hayal oldu. 

Türkiye’de ilk kez yapıldı

Gaziantep SSK Hastanesi'nde, 
Türkiye'de ilk kez bir şeker 
hastasına ameliyatla kök hücre nakli 
yapıldı. SSK Hastanesi Ortopedi 
Uzmanı Dr. Turgut Kırkgöz, 
"Fakir ve muhtaç olan bir hastaya 
Türkiye'de ilk kez GPM şartlarında 
bir laboratuvarda ayrıştırılmış kök 
hücre enjekte edilmesi, son derece 
önemli. 

İrfan Demirci
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Düztepe Mah. Sadıklar Cad. No:7(Yaşam Hastanesi Acil 
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BİNEVLER ÇİĞDEM ECZANESİ
23 NISAN MAH. ÜNIVERSITE BLV. 223/C 
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Telefon : 0342 336 08 17
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Telefon : 0342 371 07 77

YENİ KOZANLI ECZANESİ
Gaziantep Üniversitesi Hastanesi Poliklinik Karşısı / 
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İBRAHİM HALİL AK ECZANESİ
Burak Mahallesi 06014 Nolu Cadde No:16/B (Gazikent 

otobüsleri son durak civarında) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0534 699 93 79
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

 İtalyan bir gazeteci… 
Aykut Tuzcu’nun 

20 Eylül 2016
tarihli yazısıdır

Gazete ofisimizde, misafirimize 
öğle yemeğinde dünyanın en güzel 
lahmacununu (bence öyle!) ikram 
ederek keyifli ve yararlı sohbet ettik.

Lorenzo, tipik bir İtalyan. Neşeli, 
heyecanlı, esprili çok hoş bir insan. 
Gazetecilik ruhunun derinliklerine 
işlemiş müthiş bir muhabir. Hiç pes 
etmiyor. “Bana politik sorular sorma, 
cevap vermem” dedim. Gaziantep’in 
kültürel varlıkları, özellikle Karkamış 
üzerine sohbet ederken lafı eveliyor 
geveliyor politikaya getiriyor!..

Boşa kürek çekiyor ama pes de 
etmiyor, gazetesine Antep’ten çarpıcı 
haber üretmek istiyor.

 Sohbeti tersine çevirdik, acaba 
İtalya’da veya Avrupa’da Türkiye 
nasıl algılanıyor, bunları sorduk 
Lorenzo’ya...

Konuştuklarımızı kısa cümlelerle 
özetleyeceğim.

Türkiye’nin doğal güzelliği, 
yemekleri, misafirperverliği ve kültürel 
zenginliği dışında pek olumlu şeyler 
söylemedi. Ama yorumlarında dürüst 
olduğu kanaatındayım.

 15 Temmuz darbe teşebbüsünü, 
başlarda danışıklı döğüş olarak 
değerlendirmiş. Türkiye’den gelen 
haberleri ve resimleri hep bu 
düşünceyle yorumlamış. Erdoğan’ın 
tek ve tartışılmaz lider olması için 
oynanan bir oyun olarak düşünmüş.

Daha sonra Pensilvanya’dan gelen 
haberler, cemaatın gerçek yüzünün 
ortaya çıkması üzerine ikilemde 
kalmış.

“Hala da olan biteni yorumlamakta 
zorlanıyorum” diyor, Lorenzo.

 Başka mekanlarda da sohbet 
devam etti. Önemli ve konulara vakıf 
insanlarla tartışmalarında Lorenzo’yu 
tatmin olmuş gibi hissettim. Gerçi, 
İstanbul’da da önemli gazeteci dostları 
olduğunu ve onlarla sürekli irtibat 
halinde bulunduğunu biliyorum. 
Ancak burada bazı önyargılarının 
değiştiğini farkettim. Türkiye’nin 
bir ucundaki değişik insanlarla 
konuşmasının çok yararlı olduğunu, 
daha derin gözlemlerde bulunmak 
imkanı elde ettiği için mesleği 
açısından çok verimli olduğunu ifade 

etti.
 Takıldığı ve önemsediği konulardan 

birisi de gözaltında veya hapiste olan 
gazeteciler. Bunun kabul edilemez 
olduğunu vurguladı hep. Ancak bu 
durumdaki gazetecilerin sayısını o 
kadar büyük bir rakam olarak verdi ki, 
bunun çok abartılı olduğunu söyledim. 
Ne kadar inandı bilemiyorum.

Yabancı basında Türkiye ve Erdoğan 
ile ilgili çıkan dergi kapakları, 
gazete manşetleri, haberleri ve veb 
sitelerindeki abukluklarla ilgili ben de 
kendisinin ne düşündüğünü sordum.

Sözlerle değil de, mimikleri ile aşırı 
olduğunu gözlerimin içine bakarak 
anlatmak istedi. Hep eleştiri üzerine 
kurulu bir anlayışa sahip olduğu için 
bu kadarı beni tatmin etti, diyebilirim.

 Kuzey Suriye ile daha önceleri de 
haşir neşir olduğu için bölgeyi çok iyi 
biliyor. Çarpıcı yorumlarda bulundu 
bize.

Kafasına takılan önemli bir konu da, 
herkese sordu, Türk askeri orada kalıcı 
mı?

Ben de bu sorusuna bizzat 

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın sözüyle 
yanıt verdim: Suriye, Suriyelilerindir.

“Ben de biliyorum, onun bunu 
söylerken videosunu da izledim 
ama sizlerin de görüşlerini almak 
istiyorum” şeklindeki cevabını tarihten 
örnekler vererek pekiştirdim.

 Dönünce neler yazacak çok 
meraklı değilim! Biliyorum ki, dürüst 
davranacak. Böyle gazetecilerin buraya 
gelmesinde çok ama çok fayda var.

 Son olarak şunu rica ettim:
“Dışarıda bir savaş var. İçeride de 

belli bir bölgede kargaşa var. Ama 
Gaziantep’te günlük hayat devam 
ediyor. Gaziantep’in sokaklarında, 
caddelerinde rahat rahat dolaştın.  
Lokantalarında yemek yedin. Çeşitli 
insanlarla biraraya geldin. Senin 
deyiminle yararlı sohbetler oldu. 
Gaziantep’in kültürel zenginliğinden 
etkilendin, yemeklerini çok beğendin. 
Umarım bunlara haberinde yer 
verirsin.”Önceki gün İtalya’nın bir numaralı 

gazetesi Corriere della Sera’nın 
deneyimli muhabiri, yazarı Lorenzo 
Cremonesi’yi ağırladık.

Sözcü yazarı Saygı Öztürk'e 
konuşan Atalay, Hazine 
ve Maliye Bakanlığı’nın 
yeni vergi düzenlemeleri 
konusunda da “En önemli 
sorunlarımızdan birisi 
vergi adaletsizliği. Biz, 
az kazanandan az, çok 
kazanandan çok vergi 
alınmasını istiyoruz. 
Genel merkezimize, bağlı 
sendikalarımıza, bunların 
şubelerinin bulunduğu her 
yerde bu pankartı asıyoruz” 
dedi.

Atalay, açıklamasını şöyle 
sürdürdü: “Bugün, çalışanların 
ana problemi vergiyle ilgili. 
Biz yıl başından bu yana 
vergi konusunu gündeme 
getiriyor, el ilanlarıyla, 
afişlerimizle, pankartlarımızla 
az kazanandan az, çok 
kazanandan çok vergi alınması 
için mücadele veriyoruz. 12 
ay çalışıyor, bunun 1,5 aylık 
geliri vergiye gidiyor, 10,5 ay 
maaş alınmış oluyor. Hazine 
ve Maliye Bakanlığı vergi ile 
ilgili düzenlemeler yapacak. 

İşçiler lehine düzenlemeye 
ihtiyaç var. Bu konuda 
Türk-İş, Hak İş ve DİSK 
konfederasyonları olarak 
vergi adaletinin sağlanması 
konusunda ortak mücadele 
vereceğiz. Taleplerimiz ortak. 
Vergi teklifi meclise geldiğinde 
parti genel başkanlarıyla 
görüşeceğiz, il ve ilçelerde 
sendika şubelerimizde, işçinin 
olduğu her yerde kapsamlı 
toplandılar yapacağız. Tek 
isteğimiz adil bir vergi 
sistemi.” T24

25 yıldır 
enflasyonun bu 
kadar ezdiği bir 
dönem görülmedi

"Sabit gelirliler, en sıkıntılı 
dönemlerini yaşıyor"

Türk İş Genel Başkanı Ergün Atalay’a asgari ücrette iyileştirme yapılması gerektiğini belirterek, "Son yılların en zor, en sıkıntılı dönemini 
geçiriyoruz. Ben, 25 yıldır enflasyonun bu kadar ezdiği bir dönem görmemiştim, yaşamamıştım. Enflasyonun durdurulması, asgari ücrette 
de iyileştirme yapılmak zorunda. Enflasyon durdurulmazsa, yapılacak bir iyileştirmenin hükmü bir ay bile sürmez. Ücretliler, emekliler 
büyük sıkıntı içinde. Daha önce sabit gelirlilere nefes aldıracak düzenlemeler yapılıyordu. Bu düzenlemelerin yapılmasını istiyoruz" dedi. 

Hazine ve Maliye Bakanlığı'nca hazırlanan bu hafta 
Meclis'e sunulacak vergi paketi taslağı geçtiğimiz 
günlerde kamuoyuna sızdırılmıştı.

Vergi paketine farklı kesimlerden birçok tepki geldi. 
Ekonomim'de yer alan habere göre, vergi taslağında 

yer alan kritik maddeler üzerinde değişiklikler yapıldı. 
Gelirler İdaresi Başkanlığı, beyana tabi geliri ile yapılan 

harcamalar arasında yüzde 20'nin üzerinde uyumsuzluk 
olan mükelleflerden özel gider bildirimi istenmesini, 
izah edilemeyen fark tutarlarından ise servet vergisi 
alınmasını talep etti. Bu madde taslaktan çıkarıldı.

Borsa İstanbul’da (BIST) işlem gören ve 3 yıldan kısa 
süreyle elde tutulan hisse senetlerinin alım satımından 
elde edilen kazançlardan vergi alınmak üzere hazırlanan 
maddeye göre; borsa kazancından kesilecek vergi, hisse 
senetlerinin elde tutulma süresine göre, 3 aya kadar 
yüzde 10, 6 aya kadar yüzde 7.5, 1 yıla kadar yüzde 5, 
3 yıla kadar yüzde 2.5, 3 yıl üstü için yüzde 0 olması 
planlandı. Ancak taslaktaki bu madde geri çekildi.

Gelir İdaresi Başkanlığı, Türkiye’de daha önce 

uygulandığı gibi yem satışında yüzde 10, gübre 
satışında ise yüzde 20 KDV alınmasını önerdi. Her iki 
üründe de hâlen yüzde 1 KDV uygulanıyor. KDV’nin 
artırılması halinde çiftçilere Tarım ve Orman Bakanlığı 
bütçesinden doğrudan destek ödemesi yapılması 
önerildi. Bu kapsamda 2023 yılı satışlarına göre, yemde 
15 milyar lira, gübrede ise yaklaşık 19 milyar lira 
yıllık gelir etkisi bekleniyordu. Ayrıca yatırım teşvik 
belgesi kapsamında olmayan Ar-Ge, yenilik ve tasarım 
faaliyetlerinde bulunanlara uygulanan KDV istisnasının 
kaldırılması da talep edildi. Bu kritik madde de 
taslaktan çıkarıldı.

Taslağa eklenen maddelerden biri de emlak vergileri 
ve tapu harçlarının gayrimenkullerin emlak vergisine 
esas değeri (belediye rayici) değil bölgesel rayiç bedeli 
üzerinden tahsil edilmesiydi. Ekspertizler aracılığıyla 
belirlenen bölgesel rayiç bedeli fiyatları üzerinden tapu 
harcı ödemeleri ve emlak vergisi ödemelerini tahsil 
edilmesi üzerinde çalışılırken, söz konusu maddenin 
taslaktan çıkarılmasına karar verildi.

Gelirler İdaresi Başkanlığı'nın önerdiği maddeye 
göre; kiracı kirasını her ay bankaya yatıracak. Banka, 
hesaba düşen kira parasının yüzde 20’sini vergi olarak 
kesip Maliye’ye gönderecek, geriye kalanı ev sahibinin 
hesabında bırakacak. Kirada stopaj uygulamasına 
geçilmesiyle devletin ev sahiplerinden 40 milyar liralık 
kira vergisi tahsil edeceği hesaplandı. Ayrıca 1'den fazla 
evi olanlardan da yine fazladan vergi alınması talep 
edildi. Ancak her iki madde de taslaktan çıkarıldı. Öte 
yandan kira kontratlarının e-devlet üzerinden yapılması 
konusunda görüşbirliğine varılsa da taslakta bu konuda 
herhangi bir adım atılmadı.

3065 sayılı Kanun uyarınca basılı kitap ve süreli 
yayınların teslimi KDV’den istisna tutuluyor. 
Uygulamada, istisna kapsamında olmayan yayınlar ve 
kırtasiye ürünlerine de istisna uygulandığının tespit 
edildiği, mükelleflerin istisna nedeniyle genel giderleri 
ve ATİK yüklenimlerini de iade alabildiklerinin 
belirlendiği gerekçeleriyle bu istisnanın yürürlükten 
kaldırılması önerildi. Söz konusu istisnanın 

kaldırılmasıyla toplam 2,3 milyar TL gelir hedeflendi. 
Bu madde de kabul edilmedi.

Gelirler İdaresi Başkanlığı'nın talep ettiği en 
kritik maddelerden biri de yaklaşık 850 bin 
esnafı ilgilendiren basit usul vergi muafiyetinin 
büyükşehirlerde kaldırılarak, söz konusu esnaf için 
gerçek vergilendirmeye geçilmesiydi. Taksici, berber, 
marangoz, tesisatçı, tuhafiyeci, terzi gibi işlerle 
uğraşanları doğrudan etkileyecek olan madde, taslağa 
eklenmedi.

Yurtdışı çıkış harcıyla ilgili artış oranı 10 kat olarak 
belirlenerek, 150 TL'den 1500 TL'ye yükseltilmek üzere 
taslaktaki yerini aldı. Maddenin kritik ayrıntısı ise yurt 
dışı çıkış harcının her yıl değerleme oranında artırılacak 
olması. Bu da harcın yıllar içinde katlanarak artacağı 
anlamını taşıyor.cumhuriyet

Servet vergisi paketten çıkarıldı
Meclis'e sunulması beklenen Vergi paketi taslağına ilişkin birçok kritik maddede değişikliğe gidildi. Buna göre, 

beyan edilen gelir ile harcamalar arasında yüzde 20'den fazla fark olanlardan servet vergisi alınmasını maddesi 
çıkarıldı. Borsada kazanç vergisi geri çekildi. Kiralardan yüzde 20 stopaj vergisi ve birden fazla evi olanlardan 
ekstra vergi alınması maddesi de taslaktan çıkarıldı. Engellilere ÖTV istisnasında değişikliğe gidilecek. Bağ-
Kur’lu prim gün sayısının SSK’lı çalışanlarla eşitlenmesine yönelik bir düzenleme taslakta yer almayacak.
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SABAH sordu, Vali Abdülkadir 
Aksu cevapladı. Uzun süredir 
Radyo mu, yansıtıcı mı tartışması 
Vali Aksu'nun cevaplamasıyla 
gerçek şeklini buldu. Gaziantep 
radyosu hayal oldu. 

Konuyla ilgili olarak sorumuzu 
cevaplayan Aksu: “Programda 
Gaziantep ve çevresinde radyoların 
rahat dinlenmesini sağlamak 
için yansıtıcı vardır. 1 milyar 100 
milyon lira ya bu yıl tamamlanarak 
hizmete girecektir. Radyo diye bir 
şeyi bilmiyorum” dedi. 

Gazetemizi sık sık ziyaret 
eden yurttaşlar ise: “Bizleri hep 
Gaziantep il radyosu kurulacak diye 
uyuttular. Bu sözler gazetenizde 
bizzat ANAP genel sekreteri 
Mustafa Taşar'ın ağzından 
yayınlandı. Birkaç milyon lirayla bir 
radyo vericisi kurulabileceği yine 
yetkililer tarafından ifade edilmişti. 

Nedir bu Gaziantep' in başına 

gelenler? Radyomuzu söktüler, 
Malatya'ya naklettiler. Yerine de 
yenisini kurmamak için bütün 
çabayı harcadılar. Ayıp olmuyor mu 
politikacılarımızdan?” dediler.

 Vali Aksu'ya Oğuzeli ilçesi 
yakınındaki Karpuzatan pınarı 
çevresinde geçen yıl kurulmasına 
çalışılan ve projeleri Çukurova 
Üniversitesi öğretim üyeleri 
tarafından hazırlanan Dinlenme 
ve Balık Üretme tesislerinin 
durumunu sorduk. Vali Aksu şöyle 
cevapladı: “Çok iyi bir tesis olacaktı. 
Belediye ile ortaklık yapacaktık. 
100 milyona çıkarılacaktı. Belediye 
param yok diye çekilince tek 
başına özel idare bu işin altından 
kalkamaz. Bu yüzden şimdilik 
vazgeçtik. Yerine Gaziantep 
için gerekli bulduğumuz, son 
derece modem, turistik bir otel 
yaptıracağız. Tasarımız inşallah 
gerçekleşir.”

Şimdiye kadar söylenenler doğru çıkmadı

Gaziantep Radyosu hayal oldu
Gaziantep'e kurulan yansıtıcı bu yıl hizmete girecek. Gaziantepliler üzüntülü, 

küçük bir ilave ile Gaziantep İl Radyosu yeniden kurulabilirdi, diyorlar.
Kurulduğu günden bu yana halka 

hizmeti, hakka hizmet bilen ve bu yoldaki 
mücadelesinden bir an dahi olsun 
sapmayan gazeteniz SABAH bundan 
sonra da çizdiği rotadan ayrılmayacaktır. 
Her yıl tekrar tekrar vurguladığımız 
gibi Devletten yanayız, haklıdan, haktan 
yanayız. Yasalara daima saygılıyız. Temel 
felsefemizin başında Atatürk Devrim 
ve İlkeleri gelmektedir. Yıllardır bu 
yolda sürdürdüğümüz mücadelemiz 

da ha da hızlanarak devam etmektedir. 
Atatürk Devrim ve İlkelerinden hiçbir 
zaman taviz vermedik, bundan sonra da 
vermeyeceğiz. Halkımızın sevincini kendi 
sevincimiz, üzüntülerini üzüntümüz 
kabul ederek yaşamımızı. 23 yıl 
sürdürdük. Bundan sonra da aynı yolda 
azimle yürüyeceğiz. Gelecek yıllarda da 
beraber olmak dileğiyle tüm okurlarımıza 
başarı, sağlık ve esenlikler dileriz. 
SABAH

24 
yaşına 
girdik 

Gazeteniz SABAH 
bugün 24 yaşına girdi

Çarşıda, pazarda fi yatlar el yakıyor. 
Et, meyve, sebze satıcıları günden 
güne satışların azaldığını söylüyorlar.

Koyun etinin kilosu 900 liradan bin 
yüz liraya yükseldi. Ciğer 450-500 
lira arasında satılıyor. Ka sapta kelle 
600 liraya, balıkçıda istavrit, hamsi 
200 liraya, gümüş balığı 400, palamut 
bin 400 liraya olduğundan fazla alıcı 
bulamıyor.

Manavda ise sebze, meyve 
fiyatları dar gelirli vatandaşı yanına 
yaklaştırmıyor. En çok satılan portakal 
ve elmanın bile sınırlı sayıda alıcı 
bulduğu belirtiliyor. Portakal kilosu 
125 liradan, elma kilosu 175 liradan 
satılıyor. Muz, kavun gibi meyveler 

çok az alıcı buluyor. Muzun kilosu 600 
liradan, kavunun kilosu 200 liradan 
olunca, alıcılar çok az miktarlarla 
seyrek olarak bu meyveleri satın 
alıyormuş. En çok satılan meyve 
mandalina da son günlerde piyasada 
yokmuş. Soğuk vurdu deniyor. 
Sebzelere gelince salatalık, patlıcan, 
biber gibi turfanda sebzeler az alıcı 
bulurken, satışları 250 gram, 300 gram 
miktarında oluyor. Patlıcanın kilosu 
800 lira, salatalığın kilosu 550, biber 
600 liradan satılı yor. En çok yakınılan 
sebze ise sarımsak. Taze sarımsağın 
kilosu 450 lira olduğundan çok 
yararlı bu sebzeyi kimsenin alamadığı 
belirtiliyor.

Çarşı, Pazarda fiyatlar el yakıyorÇarşı, Pazarda fiyatlar el yakıyor
Taze Sarımsağın kilosu 450 lira, Bakkallar 

meyve satışında çok düşüklük olduğunu söylediler.

Şehrimizde dün veteriner hekimliği ve 
zabıta görevlilerince 1 mil yon 600 bin 
lira değerinde kokmuş balık ele geçirildi. 
Belediye veteriner hekimi ve Yeni hal 
zabıta karakolu görevlileri dün yaptıkları 
kontroller sırasında Trabzon’dan getirilen 
4,5 ton ve Adana'dan getirilen 2,5 ton 
balığın kokmuş olduğunu tespit ettiler. 

Belediye veteriner hekimi Necmi 
Baran'dan edindiğimiz bilgiye göre, 
Trabzon'dan getirilen 90 kasada bulunan 
2 kamyon balığın yaklaşık 4,5 ton 
olduğu saptandı. 500 kilosu hamsi olan 
balıkların 3 gün önce Trabzon’dan yola 
çıkarıldığı açıklandı. Trabzon'dan gelen 
balıkların Mecit Taşkın ve Ömer Yeter'e 
ait olduğu öğrenildi. Adana’dan getirilen 
2,5 ton hamsinin de Mehmet Sarı'ya ait 
olduğunu belirten yetkililer toplam 7 
ton balığın gömülerek imha edileceğini 
bildirdiler.

Veteriner hekim Baran, her gün 
getirilen balıkların satılmadan kendisi 
tarafından kontrol edildiğini, dün 
yakalanan balıkların da buzla beslenerek 
şehrimize kadar getirildiğini, balıkların 
piyasa değerinin 1 milyon 600 bin lira 
değerinde olduğunu açıkladı.

7 ton Balık imha edildi 
Trabzon ve Adana’dan getirilen 
balıkların koktuğu tespit edildi

Şehrimizde tenzilatlı satışlar 
dünden itibaren başladı. Ticaret 
ve Sanayi odasına başvurarak 
tenzilatlı satış yapmak için gerekli 
izni alan 50 firma indirimli satış 
yapıyor.

Ticaret ve Sanayi Odası yetkilileri 
indirimli satışlar süresince pespente 
malları tenzilatlı diye piyasaya 
sürenlere izin verilmeyeceğini, 
bunların kendilerine bildirilmesi 
gerektiğini açıkladı.

Tenzilatlı satışlar başladı 

50 firma tenzilatlı satış yapıyor

SSK Hastanesi Ortopedi Uzmanı 
Dr. Turgut Kırkgöz, "Fakir ve 
muhtaç olan bir hastaya Türkiye'de 
ilk kez GPM şartlarında bir 
laboratuvarda ayrıştırılmış kök 
hücre enjekte edilmesi, son derece 
önemli. Yapılan bu başarılı ameliyat, 
SSK Hastaneleri'nin istenirse neleri 
başaracaklarını ortaya kayması 
bakımından da önemli. Ameliyatta 
kullanılan ve fiyatı 12 milyar lira 
olan kök hücre, Hollanda'daki 
laboratuvar tarafından ücretsiz 
karşılandı" diye açıklama yaptı.

Hollanda'daki Celles 4 Health 
Laboratuvarı'na başvuruldu

Şeker hastası olduğu için iki yıl 
önce sağ bacağında kan dolaşımının 
durması nedeniyle baş parmağı 
kesilen 49 yaşındaki Hüseyin 
Sökmen'in sol bacağındaki kan 
dolaşımı da durunca, ayağının 
kesilmesi gündeme geldi. Sökmen'e 
ilk müdahaleyi yapan SSK Hastanesi 
doktorlarından Ortopedi Uzmanı 
Turgut Kırkgöz, ayağın kesilmemesi 
için merkezi Hollanda'da bulunan 
Celles 4 Health Laboratuvarı ile 
temasa geçip, hastaya kök hücre 
nakli yapılması için girişimde 
bulundu.

Ameliyata 12 doktor katıldı
Bunun üzerine, Celles 4 Health 

Laboratuvarı'nın sahibi Hollandalı 
Dr. Carnellis Kleinbloesem, 
Gaziantep'e geldi. Sökmen. Dr. 
Kleinbloesem başkanlığındaki 

Gaziantep SSK, Mersin ve Gaziantep 
Üniversitesi Tıp Fakülteleri 
hastanelerinde görevli 12 doktor 
tarafından ameliyat edildi. Başarılı 
geçen ameliyatta, Sökmen'in 
ayağına kök hücre enjekte edilerek 
kesilmekten kurtarıldı.

Hastadan alınan kemik iliği 
Hollanda'daki merkeze gönderildi
Prof. Dr. Carnellis Kleinbloesem, 

şeker hastası ve sigara tiryakisi 
olan Sökmen'in daha önce sağ 
bacağındaki kan dolaşımının 
durması nedeniyle baş parmağının 
kesildiğini belirterek, şunları 
söyledi: "Doktorlar, kan dolaşımı 
duran hastanın sağ ayağının 
kesilmesinin gerekli olduğunu 
tespit ettiler. Ancak son çare olarak 
kök hücre yapılabilmesi için bize 
müracaat edildi. SSK Hastanesi ve 
Gaziantep Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Onkoloji Hastalıkları Ana Bilim 
Dalı üyelerinin ortak girişimleri 
ile hastadan kemik iliği alınarak 
Hollanda'daki laboratuvarımıza 
gönderildi. Hollanda'daki GMP 
standartlarındaki laboratuvarımızda 
kemik iliğinden kök hücreler 
ayrıştırıldı. Ayrıştırılan kök 
hücreler gençleştirilip Gaziantep 
SSK Hastanesi'ne gönderildi. Ben 
de davet üzerine gelip ameliyata 
başkanlık ettim."

Hastaya anestezi uygulanmadı
Ameliyatın çok başarılı geçtiğini 

belirten Prof. Dr. Kleinbloesem, 

şu bilgileri verdi: "Hastaya, genel 
ve lokal anestezi uygulanmadan 
sadece ağrı kesici iğne yapılarak 
daha önceden hazırlanmış olan kök 
hücreler, bir saatlik operasyonla 
enjekte edildi. Hastamızda 
operasyonun her saniyesini izledi. 
Hastamız, 3 aylık bir tedaviden sonra 
ölü damarlarının canlanması ve 
hücrelerin yenilenmesiyle sağlığına 
kavuşacak. Hastaya uyguladığımız 
kök hücre enjeksiyon yöntemi ile 
Türkiye'de bir ilki gerçekleştirdik. 
Ameliyat sırasında tamamen benim 
tarafımdan geliştirilen ve hücrelerin 
daha hızlı gelişmesini sağlayan (Jel) 
ürünü de ilk kez burada hastamıza 
uygulanarak dünyada bir ilk 
gerçekleştirildi."

Yoksul hastaya uygulanan 12 
milyarlık kök hücreden ücret 

alınmadı
Gaziantep SSK Hastanesi Ortopedi 

Uzmanı Dr. Turgut Kırkgöz ise 
şunları anlattı: "Fakir ve muhtaç 
olan bir hastaya Türkiye'de ilk kez 
GPM şartlarında bir laboratuvarda 
ayrıştırılmış kök hücre enjekte 
edilmesi, son derece önemli. 
Yapılan bu başarılı ameliyat, 
SSK Hastaneleri'nin istenirse 
neleri başaracaklarını ortaya 
koyması bakımından da önemli. 
Bu arada, ameliyatta kullanılan 
ve fiyatı 12 milyar lira olan kök 
hücre, Hollanda'daki laboratuvar 
tarafından ücretsiz karşılandı."

Türkiye’de 
ilk kez 
yapıldı

Şeker hastasına 
kök hücre nakli

Gaziantep SSK Hastanesi'nde, Türkiye'de ilk kez bir 
şeker hastasına ameliyatla kök hücre nakli yapıldı. Bakan Şener, AK Parti İl 

Başkanlığı'nı ziyareti sırasında 
yaptığı açıklamada, 17 Aralık 
zirvesinde AB hükümet ve devlet 
başkanlarının Türkiye'nin tam 
üyeliğine ilişkin karar vereceğini ve 
Türkiye ile AB ilişkilerinin yeni bir 
döneme gireceğini ifade etti.

Zirvedeki karara esas oluşturacak 
belge, AB İlerleme Raporu'dur

Şener, 17 Aralık'ta yapılacak olan 
zirveden beklentilerini ise şöyle dile 
getirdi: "Zirvenin vereceği karar şu, 
Türkiye ile tam üyelik müzakereleri 
ne zaman başlayacak? Daha önceki 
zirvelerde 17 Aralık'ta tam üyelik 
müzakerelerinin hemen başlatılması 
ile ilgili karar alınmıştı. Biz de daha 
önce alınan bu kararın uygulanması 
için 17 Aralık'taki zirvede start 
verilmesini bekliyoruz. Bu zirvedeki 
karara esas oluşturacak belge, AB 
İlerleme Raporu'dur. İlerleme 
Raporu'nda ise Türkiye ile tam 
üyelik müzakerelerinin başlatılması 
tavsiyesinde bulunulmuştu."

Gerekli şartları yerine 
getirdiğimize inanıyoruz

Bakan Şener, AB'ye tam üyelik 
için şu ana kadar olan süreçte 
gerekli şartları yerine getirdiklerine 
inandıklarını belirterek, şöyle 
konuştu: "17 Aralık tarihi 
yaklaştıkça değişik açıklamalar 
oluyor. Her yapılan konuşma haber 
niteliği taşıyor. Buna bağlı olarak 
da zaman zaman karmaşık tablolar 
ortaya çıkıyor. Dolayısıyla Türkiye 

olarak beklentimiz, şu ana kadar 
olan süreçte AB'ye giriş sürecindeki 
gerekli şartları yerine getirdiğimize 
inanıyoruz. Biz de AB'nin 
Türkiye'ye 17 Aralık'ta müzakere 
tarihi vermesini bekliyoruz. Bu 
arada, AB'ye üyelik konusundaki 
yorumlarla ilgili, görüntülerle 
ilgili herhangi bir yorum yapmak 
istemiyorum."

Bankacılık Yasa 
Tasarısı hazırlanıyor

Devlet Bakanı ve Başbakan 
Yardımcısı Abdullatif Şener, 
Bankalar Yasa Tasarısı üzerinde 
yapılan çalışmaların devam ettiğini 
bildirdi. Bu konuda, son olarak 
Bankacılık Denetleme ve Düzenleme 
Kurulu (BDDK) tarafından yasa 
taslağı hazırlandığını anlatan Bakan 
Şener, şu bilgileri verdi: "BDDK 
tarafından hazırlanan taslak, Finans 
Kuruluşları Yasa Taslağı olarak 
isimlendirilerek önümüze geldi. 
Ancak, bu ismin değişme ihtimali 
mümkündür. Hazırlanan taslakta 
birtakım değişiklikler yapılmasına 
ihtiyaç olacaktır. Bu değişiklikler, 
hükümetimiz tarafından yapılacak 
ve bir hükümet tasarısı olarak 
TBMM'ye gönderilecektir.

Bakan Şener, teşvik kapsamında 
bulunan illerin sayısının 
artırılabileceğini, bu konuda 
hükümetin çalışmalar yaptığını 
konunun olgunlaştığı zaman 
kamuoyuna gerekli bilgilerin 
verileceğini de sözlerine ekledi.

17 Aralık Zirvesi, AB'nin 
hukuki niteliğini gösterecek

Devlet Bakanı ve Başbakan Yardımcısı Abdüllatif 
Şener, 17 Aralık Zirvesi'nin Avrupa Birliği'nin hukuki 

niteliğini dünya kamuoyuna göstereceğini söyledi.
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Hem nalına hem mıhına
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İSTİHAB HADDİ

Ankara’da belediyenin toplu taşıma 
otobüslerinin depolandığı bir yer vardı Sıhhiye 
semtinde. Boynuzlu diye adlandırdığımız 
elektrikli otobüsler vardı Ulus-Bakanlıklar hattı 
ve Dikimevi-Bahçelievler semtleri arasında 
yolcu taşırdı. O tarihte Orta Doğu Teknik 
Üniversitesi’nde, Büyük Millet Meclisi arkasında 
barakalarda ders görürdük. Kimya ve diğer 
laboratuvarlar ısı merkezi binasının arkasındaki 
binanın içinde bulunurdu. Hatta kütüphanemiz 
de bu binanın içindeydi. Oturduğumuz 
evden okula otobüslerle giderdik. Belediye 
otobüslerinde şoförden başka bir de bilet kesen 
görevli bulunurdu. Elinde birkaç değişik bileti 
tomarla tutar, öğrenci, tam bilet, bir de mesafeye 
göre değişik ücret gösteren biletlerin ücretini, 
serbest olan eli ile toplardı. 

Belindeki para torbasına topladığı ücreti 
koyarken akrobatik hareketlerle kah tutunma 
demirini tutar, kah para uzatanlara elini uzatıp 
parayı alır, kimi zaman paranın üstünü yolcuya 
ulaştırmaya çalışırdı. Bilet kesen kişiye ‘BİLETÇİ 
‘denirdi. Otobüs yola revan olduğu sürece biletçi, 
dengede durmada harikalar yaratırdı. Sadece 
onu seyrederken bile zamanın nasıl geçtiğini fark 
edemezdik. Otobüs şoförünün mekanı şimdiki 
gibi pek korunaklı değildi, bu nedenle dolu 
otobüse binmek isteyen yolcuların sıkışabilmesi 
için şoför ayağa kalkar ‘Ortaya Doğru Yürüyelim 
Beyler’ diye bağırırdı. Şoförün bulunduğu yerin 
hemen üzerinde bir plaka vardı. 

Yolcu Kapasitesi. Oturarak 28, Ayakta 52. 
Kanımca bu rakamlar o otobüsün taşıma 

kapasitesini gösterdiğine inanmaktaydım. Kaba 
bir hesap yaparsak kişi başı 70 kilo dersek, 
80 yolcu toplamda 5600 kg taşıma kapasitesi 
olduğunu anlamış olurduk. Ancak biz bu 
otobüslere 80’den fazla yolcu olarak itişe kakışa 
girerdik. Ancak bu sıkışıklıkta nefes almada 
bile zorluk çekerdik. Sadece otobüslerde mi 
bu istihab haddi yazılır, taşıma yapan bütün 
vasıtalarda bu rakamlar verilir. 

Vapurlarda bile yolcu sayısına göre cankurtaran 
simidi bulunur. 

Şimdi İstanbul’da yolcu taşımak için işletilen 
motorlarda bile taşınabilir yolcu kapasitesi büyük 
rakamlarla verilmekte. 

Gemilerde ise filikalar bulunur ve bu filikalara 
ihtiyaç halinde binecek yolcu kapasitesi belirtilir. 
Bu rakamı aştığınızda teknenin tehlikeye maruz 
kalıp, batma riski olduğunu biliriz. Trenlerde 
ise sadece oturacak yolcu haricinde trende 
ayakta seyahat etmeniz mümkün değildir. 
Trenlere ayakta yolculuk etmeye razı olsanız bile 
binemezsiniz. 

Uçaklarda da durum aynıdır. Oturulacak 
yer kadar yolcu alırlar uçağa. Pilot, uçağı 
çalıştırmadan evvel yolcu ağırlığını ve kargo 
ağırlığını hesap etmek mecburiyetindedir. 
Kalkışta nasıl bir güçle kalkması gerektiğini 
bilmesi, olmazsa olmaz bir değerdir. 

Ata Rahmetli Ankara başkent olduğunda bir 
Alman şehircilik uzmanı getirtmiş. Ankara’nın 
50-70 senelik gelişmesi üzerine plan çizdirmiş. 
Yapılan hesaplamada 70 senelik ileriye doğru 
projeksiyonda değer 275,000 nüfusa sahip 
olacağı tahmin edilmiş. Bugün Ankara 6 milyon 
nüfusa sahip.

Yine okul çağlarımdan hatırlarım, İstanbul 
ise 1950’li senelerde 1.166.000 nüfusa sahip bir 
şehirdi. Geçen 70 sene içinde ulaştığı nüfus 15.5 
milyon. Bu kadar hızlı büyüyen bir şehrin, bir-
iki yerleşim yeri haricinde, bilhassa Karadeniz 
ve Güneydoğu Anadolu’dan göçle bu rakama 
ulaştığına inanmaktayım. Dragos ve Adalar’ın bu 
göçlerden fazla nasip almadığını görmekteyiz. 
Adalarda ve Dragos beldelerinde yeni inşaata 
ve yüksek binalara müsaade olmadığından, 
buraların kurtarılmış yerler olmasına 
sevinmekteyim. Dilerim daha uzun seneler bu 
durum değişmez. 

İstanbul’da Adaların da bir insan konuk etme 
kapasitesi olmasına inanmaktayım. Bilhassa 
bayram tatillerinde İstanbul’da bütün ulaşım 
ücretsiz denilince, ADALAR’a bir insan seli 
akmakta. Sanki İstanbul’da, gidilecek tek 
yerin ADALAR olduğuna inanan yüzbinlerce 
insan, Adalar’a akmakta. Adalar’ın bu kadar 
insanı kaldırabilecek kapasitesi olmadığına 
inanmaktayım. Binlerce insana hizmet 
verebilecek 1 tuvaletin olduğu yerde, insanların 
akmasına müsaade eden yönetimlere lanet 
okumaktayım. 

Adalarda evvelden faytonlar ve eşekler vardı. 
Önce eşeklerin varlığına son verilip, bisikletler 
bu boşluğu doldurarak hizmet vermeye başladı. 
Daha sonra faytonlara itiraz edildi. Atların kötü 
koşullarda yaşam sürdüğünü ve barınaklarda 
olumsuz koşullarda bulunduğunu söylediler. 
Faytonların hizmet vermesi sonlandırıldı. 
Bunların yerine elektrikli araçların sayıları 
patladı. Sahillere bisiklet, eşya taşıyan el arabaları 
ve diğer araçlar ancak polisten müsaade alınarak 
girerlerdi. 

Şimdi ise bu araçlar her yerde kontrolsüz 
dolaşmakta. Hafta sonları kontrolsüz artan 
nüfusa hizmet etme adına bisiklet, pilli araçlar 
ve şimdi ise Belediyenin pilli taksi ve bilhassa 
elektrikli MİNİBÜS’leri, ana yolları kaplamakta. 
Adalarda yaya kaldırımı genelde kifayetsiz 
olduğundan, insanlar yollarda yürürler. Bu 
MİNİBÜS’ler bu yollara yakışmamakta ve 
hareket halinde insanların arasında ciddi tehlike 
yarattığından ADALAR’ın nostaljik yapısını 
bozduğuna inanmaktayım.     

Adalar’ın da araçlar gibi misafir kabul etme 
kapasitesi olması gerekir, her vapur bileti alanın 
bu adaya girmemesi gerekir, Siz BELEDİYE 
BAŞKANLARI, İstihab Haddi üzerinde insanın, 
bu adalara taşınmaması gerekir diye bir sözüm 
geldi söyledim hem nalına hem mıhına.

Ülkemizde 62 eczacılık 
fakültesi bulunuyor

‘Kontrolsüzce açılan eczacılık 
fakülteleri eczacılık alanındaki 
en önemli sorunlarımızdan biri’ 
diyen Demirci, bu durumun 
hem mesleğin geleceği hem 
de yeni mezun olan genç 
meslektaşlar için çok ciddi 
bir sorun yarattığının altını 
çizdi. ‘’Bugün itibariyle 
ülkemizde 62 eczacılık fakültesi 
bulunuyor. Bu fakültelerin 
sadece 14’ü akredite eczacılık 
eğitimi verebilecek kapasitede. 
Nitelikli eczacılık eğitimi ve 
mesleki sürdürülebilirlik için 
yeni bir eczacılık fakültesine 
daha ihtiyacımız yok. İlaç 
eczacılık alanında sağlık iş 
gücü ihtiyaçları göz önünde 
bulundurularak fakülte 
kontenjanları bu ihtiyaçlara 
göre dönemsel olarak yeniden 
belirlenmeli, üniversite giriş 
başarı sıralaması 50 bin 
olarak düzenlenmeli’’ şeklinde 

konuştu.
Başkan Demirci, ‘’Eczacıların 

sahip oldukları bilimsel arka 
plan, toplumdaki yaygınlıkları 
ve kolay erişilebilirlikleri 
meslektaşlarımızı sağlık 
sistemimizin ayrılmaz bir 
parçası haline getiriyor. 
Ülkemizde birinci basamak 
sağlık merkezleri olan 
eczanelerimizden sunulan 
hizmetlerin, diğer gelişmiş 
ülkelerde olduğu gibi 
koruyucu eczacılık hizmetleri 
(önleme ve tarama) ve hasta 
takip hizmetleri (izleme ve 
müdahale) ile hastalarımız 
ve ülke kaynaklarımız için 
çok daha etkin bir konuma 
taşınmasını, buna uygun 
mevzuat düzenlemelerinin 
yapılmasını talep ediyoruz’’ 
ifadelerini kullandı. 

İlaç Fiyat Kararnamesi 
güncel verilerışığında 

yeniden yapılandırılmalı
İlaç yokluklarının 

engellenmesi ve ilaç-eczacılık 
alanındaki tüm paydaşlar 
açısından ekonomik 
sürdürülebilirliğin sağlanması 
adına İlaç Fiyat Kararnamesinin 
güncel veriler ışığında yeniden 
yapılandırılması gerektiğini 
sözlerine ekleyen Gaziantep 
Eczacılar Odası Başkanı 
İrfan Demirci, konuşmasını 
şöyle tamamladı: ‘’İlaç Fiyat 
Kararnamesindeki baremlerin, 
ilaç fiyat artışları ile aynı 
oranda güncellenmesini ve bu 
güncellenmelerin birliğimizin 
görüşü alınarak belli bir 
standarda bağlanmasını talep 
ediyoruz. Sosyal Güvenlik 
Kurumu kapsamındaki 
hastalarımızın ilaç temin 
süreçlerini belirleyen SGK İlaç 
Temin protokolü, sunduğumuz 
hizmetlerin sürdürülebilirliğine 
imkân sağlayacak şekilde 
yeniden düzenlenmeli ve 
zamanında imzalanmalı.’’ 
Haber Merkezi 

Hastaların ilaca erişimi 
gün geçtikçe zorlaşıyor Kira ücretlerine getirilen yüzde 25’lik 

tavan uygulaması, 8 Haziran 2022’de 
Türk Borçlar Kanunu’na kiralardaki artışı 
baskılayıp kontrol etmek amacıyla geçici 
madde olarak eklenmiş, maddenin yer 
aldığı 7409 sayılı Kanun 11 Haziran 2022’de 
Resmî Gazete’de yayınlanarak yürürlüğe 
girmişti. 

Söz konusu uygulamada, bir 
yıllık dönemde yenilenecek kira 
sözleşmelerindeki artışların, bu oranı 
geçemeyeceği söylendi. Daha sonra, 1 
Temmuz 2023’te dolan uygulamanın süresi, 
bir yıl daha uzatılmıştı. Gayrimenkul 
değerlendirme platformu olan Endeksa’ya 
göre, kiralardaki yüzde 25’lik tavan 
sınırlandırmasının 2 yıllık döneminde 
Türkiye genelindeki kira fiyatları nominal 
olarak yüzde 265 arttı. T24

Konut kiralarının 
en fazla arttığı 

ülke Türkiye

60-70 bin ton buğday 
rekoltesi elde edildi

Araban’da buğday hasadının tamamlanmak 
üzere olduğunu dile getiren Altun, 
‘’Normal şartlarda ilçemizde buğday 
hasadı 20 haziran sonra başlarken bu sene 
iklim değişikliği dolayısıyla 5 hazirandan 
sonra başladı. 100 bin dönüm araziye 
buğday ekimi yapıldı. Ancak hasada erken 
başlandığı için rekoltemiz geçen yıla göre 
düştü. Ortalama 60-70 bin ton buğday 
rekoltesi elde edildi’’ ifadelerini kullandı. 
Haber Merkezi 

Çiftçiyi bitirmeye çalışıyorlar

Yurt dışı çıkış harç tutarının 
maliyetinin 150 TL’den 3 bin TL’ye 
kadar çıkacak olmasının kabul 
edilebilir olmadığını söyleyen 
GAP BTK Başkanı İbrahim Halil 
Kılınç, bu konuda sessiz kalan 
Kültür ve Turizm Bakanlığı’na da 
tepki gösterdi. 

Vatandaşlar ve turizm 
sektörü endişeli

Yurt dışı harçlarının 150 liradan 
3 bin liraya çıkmasına yönelik 
verilen önergeyi sert bir dille 
eleştiren Kılınç, ‘’Son dönemde 
turizm sektöründe gözlenen fiyat 
artışları ve uluslararası seyahat 
seyahatlerle ilgili gündemdeki 
gelişmeler, vatandaşlar ve turizm 
sektöründe arasında önemli bir 

endişe haline geldi’’ açıklamasını 
yaptı.  

Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın 
konuya müdahil olması 

gerekiyor
Kılınç, ‘’Özellikle yurt dışındaki 

benzer hizmetlerin daha 
uygun fiyatlarla sunulmasına 
kıyasla endişe verici bir durum 
arz ediyor. Bu durum yerli 
turizm fiyatlarının uluslararası 
standartlara göre belirlenmesi 
çabalarının yetersiz kaldığını 
gözler önüne koyuyor. Bu yanlış 
önergenin bir an önce iptal 
edilmesi ve Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’nın konuya müdahil 
olması gerekiyor’’ ifadelerini 
kullandı. 

Vatandaş yurt içindeki 
otel fiyatlarını karşılayamaz 

duruma geldi
Yurt içinde oteller fiyatlarının 

artmasıyla birlikte vatandaşın 
yurt dışı turlarına büyük rağbet 
göstermeye başladığını söyleyen 
Kılınç, ‘’Vatandaş yurt içindeki 
otel fiyatlarını karşılayamaz 
duruma geldi. Dolayısıyla 
alternatif olarak yurt dışına 
yöneldiler. Bunun sonucu olarak 
seyahat acentelerimiz yurt dışı 
tur satışlarına ağırlık verilmeye 
başladı. Ancak yurt dışı çıkış harç 
tutarının 150 liradan 3 bin liraya 
çıkarılacak olması vatandaşa 
‘Sen yurt dışına gitmeyi hak 
etmiyorsun’ anlamına geliyor’’ 

şeklinde konuştu. 
Ölümü gösterip 

sıtmaya razı ediyorlar
Turizm seyahat acenteleri 

olarak yurt dışı çıkış harcının 
kabul edilecek bir tutar 
olmadığının altını kalın harflerle 
çizen Kılınç, ‘’Şu anda önerge 
Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne 
sunuldu. Ancak 3 bin liranın 
1500 liraya düşürüleceği 
konuşuluyor. Ancak bu da 
yüksek bir rakam ve bu ölümü 
gösterip sıtmaya razı olmak 
gibi bir şey. Ülkemizde ki 
vatandaşlarımızın istediği ülkeye 
kolay bir şekilde gidip gelmesi 
lazım. Bunun önüne kimse set 
çekmemeli’’ dedi. Haber Merkezi 

Yurt dışı çıkış harçlarının 3 bin liraya 
çıkarılması kabul edilemez

Yerlikaya, dün denetlenen 405 bin 88 
araçtan 22 bin 975’ine hız ve radar işlemi, 
37 bin 590’ına ise diğer ihlallerden işlem 
yapıldığını belirtti. 

Yerlikaya, bayram tatilinin 8 gününde 
meydana gelen trafik kazalarında toplam 
68 kişinin öldüğünü, 9 bin 787 kişinin de 
yaralandığını açıkladı. artıgerçek

Bayram tatilinde trafiğe 
68 can daha verdik

Silah sıkanlar sadece idari 
para cezası ile kurtulmamalı

Silah sıkanlara yönelik ağır 
yaptırım olması gerektiğini 
sözlerine ekleyen Onurlu, 
‘’Silah sıkanlar sadece idari para 
cezası ile kurtulmamalı. Belli 
bir müddet hapis yatmalı. Silahı 
sıktı, cezasını ödedi olmamalı, 
serbest kalmamalı. Yoksa bu silah 
sıkmanın önüne geçemezsin. Nasıl 
ki yolda giderken radarı görenler 
aracın hızını düşürüyorsa aynı 
şekilde silah sıkanlar cezaevine 
girecek o zaman kimse de silah 
sıkmaya yönelmez’’ dedi. 

Düğün salonlarında boş yer yok
Yazın gelmesiyle birlikte düğün 

sezonunun başladığını ifade eden 
Onurlu, ‘’Düğün sezonunun 
başlamasıyla birlikte düğün 
salonları yoğun bir tempoda 
çalışıyor. Geçmiş yıllarda sadece 
Cumartesi ve Pazar günleri düğün 
olurken, günümüzde ise hafta içi 
de düğünler yapılmaya başlandı. 

Yani içi bile düğün salonlarında 
boş yer yok’’ şeklinde konuştu.

Düğün salonlarının fiyatları uçuk
Düğün salonlarının fiyatlarının 

uçuk olduğuna dikkat çeken 
Onurlu, fiyatların 20 bin lira ile 
100 bin lira arasında değiştiği 
kaydetti. ‘’3 saatliği 100 bin lira 
salonlar var. Fakat müzisyenler 
neredeyse ücretsiz çalışıyor 
diyebiliriz. Her salonda ortalama 
4 veya 5 müzisyen çalışıyor. 
Düğün salonlarındaki müzisyenler 
genellikle atılan paraya ve bahşişe 
çalışmalarının yanı sıra sigortaları 
bile yok. Bunun önüne geçmeye 
çalışsak bile bir türlü olmadı. 
Çünkü Müzisyenler arasında 
birlik, beraberlik ve dayanışma 
yok’’ tespitinde bulundu. 

Sigortasız ve kayıt dışı 
çalışmayın diye her zaman 

söyledik
Müzisyenlere kayıt dışı 

ve sigortasız çalışmamaları 
konusunda çağrıda bulunan Genel 

Başkan Onurlu, ‘’Müzisyenler, 
devlet veya bakanlık nerede diyor. 
Sigortasız ve kayıt dışı çalışmayın 
diye her zaman söyledik. Nasıl 
ki pandemi döneminde Kültür 
ve Turizm Bakanlığı, ülke 
genelinde müzisyenlere destek 
verdi. Sigortalarınızı yaptırın, 
vergilerinizi ödeyin devlete 
katkınız olsun’’ ifadelerini kullandı. 

Ne yazık ki müzisyenler 
bize yardımcı olmuyorlar

Onurlu, ‘’Emniyet ve kolluk 
kuvvetlerimiz Gaziantep genelinde 
gerek müzik lisanslama gerek 
ruhsatlar gerekse de sanatçıların 
çalışma izin belgeleri olup 
olmadığına yönelik denetimlerini 
sürdürüyor. Türkiye genelinde 
en fazla müzisyenin kayıt altında 
olduğu il Gaziantep. İstiyoruz ki 
şehirde böyle bir sorun olmasın. 
Ancak ne yazık ki müzisyenler bu 
konuda bize yardımcı olmuyorlar’’ 
eleştirisinde bulundu. Haber 
Merkezi 

Mutlu günümüzü 
acıya dönüştürmeyelim Atlar temalı 

sergi açılıyor
Atların yelelerindeki özgürlüğü düşleyerek 

tuvaline hayat verdiğini belirten Özkirişçi, 
doğup büyüdüğü Gaziantep’te sergi açmanın 
kendisi için çok anlamlı olduğunu söyledi.

Özkirişçi, “Eserlerimi Gaziantepli 
sanatseverler ile buluşturacağım için çok 
mutuyum. Tüm sanatseverleri sergi açılışına 
ve eserlerimi izlemeye davet ediyorum” dedi.

Selva Özkirişçi’nin 33 eserinin yer alacağı 
“Atlar” temalı resim sergisi, SANKO Sanat 
Galerisi’nde 24 Haziran 2024 Pazartesi günü 
saat 18.00’de açılacak. Haber Merkezi

Diyetisyen Betül Serttaş, “Tadı, 
görüntüsü, ağız sulandıran rengi ile 
yaz aylarının vazgeçilmez meyvesi 
kiraz oldukça faydalı bir besin olup 
yapısındaki bileşenlerle de sağlığı 
koruyucu etkilere sahip” dedi.

Serttaş, kirazın faydalarını şöyle 
azıkladı: “Peki bu harika besinin 
faydaları nelerdir?

Polifenol deposu kiraz yapısında 
bolca Beta Karoten ve C vitamini 
içerir. Bu özelliği ile kiraz 
antioksidan ve antiinflamatuvar 
etkiye sahiptir. Antioksidandan 
zengin beslenme, kronik 
hastalıklar riskini azaltır ve 
inflamasyonu engeller.

A Vitamini ve Potasyum başlıca 
olmak üzere birçok vitamin 
içeren kiraz, kas ağrılarının 
giderilmesinde ve bağışıklık 

sistemini güçlendirmede oldukça 
etkilidir

Kiraz vücuttan atılması gereken 
bir madde olan ürik asidin 
uzaklaştırılmasında da baş rolde 
oynar. Bu etkisiyle kiraz gut, 
böbrek taşı gibi hastalıkların 
tedavisinde fayda sağlar.

Uykuya dalmakta zorlananlar için 
bir kiraz mucizesi daha… Kiraz, 
uyku hormonu olan Melatonin 
hormonunu uyararak vücudu 
rahatlatır ve uyku kalitesini artırır. 

Kiraz zayıflatır desem peki… Evet 
yanlış duymadınız. Yapısındaki 
lif oranının yüksek olması ve 
düşük glisemik indekse sahip 
olması sebebiyle kilo kontrolünde 
de rahatlıkla tüketebileceğiniz 
kiraz karın bölgesi yağlanmasının 
azalmasını sağlar.” Haber Merkezi

Kiraz karın bölgesinin yağlanmasını önlüyor



Kurban Bayramınız

 Berber esnafımız başta 
olmak üzere tüm Gaziantep 
halkının Kurban Bayramını 
tebrik eder, hayırlara vesile 

olmasını dilerim.

Hacı Darıcı

Tüm halkımızın ve 
üyelerimizin 

Kurban Bayramını 
kutlar, sağlık ve mutluluk 

getirmesini dilerim. 


